
تحلیل شکست آبی ها
استقلال پس از 2 برد متوالی نتوانست به این روند ادامه دهد و با

یک امتیاز از مسجدسلیمان به تهران بازگشت.

حـالا اسـتقلال 7 امتیـاز از 4 بـازی دارد و تعـدادی از پیشکسوتـان
آبیپوشان پایتخت در اظهار نظرهایی به ارزیابی این تیم پرداختند.
سهراب بختیاریزاده، مدافع استقلال در دهه 80 در مورد شرایط فعلی
این تیم گفت: «استقلال بجز نیمه دوم با ملوان، انتظارات را
برآورده نکرده است. در حالی که از این تیم انتظار بیشتری میرود.
امیدوارم ساپینتو بعد از هر بازی با منطق با طرفداران تیم صحبت
کند. اگر تیم شرایط خوبی ندارد خیلی راحت بیان کند و ترسی نداشته

باشد. نباید فریب بدهد و استقلال را با سالهای قبل مقایسه کند.»

محمد نوری مدافع آبیپوشان در دهه 70 هم در مصاحبه با تسنیم،
عنوان کرد: «استقلال نسبت به بازیهای قبلی بهتر بود ولی هر چه زد،
به در بسته خورد. چند ماه است میگوییم استقلال نیاز به هافبک طراح
دارد تا مهاجمان را تغذیه کند اما اتفاقی رخ نداده است. استقلال
5،6 مهاجم دارد که اگر هافبک طراح پشت آنها باشد، شرایط بهتر

میشود اما استقلال بدون هافبک طراح، خط حمله بیاثری دارد.»

گودرز حبیبی مدافع سالهای دور آبیها هم به ایرنا، گفت: «نمایشهای
استقلال در این فصل به دل نمیچسبد. مشخص نیست این تیم با چه روش و
تاکتیکی بازی میکند و باید پرسید برنامه استقلال برای رسیدن به گل
چیست؟ ساختار فنی استقلال با مشکلاتی زیادی روبهروست. تمام تیمها
شیوه و روش بازی استقلال را یاد گرفتهاند، چرا که این تیم فقط یک
تاکتیک دارد. توپ را به کنارهها میبرد تا روی دروازه حریفان
ارسال کند و این روش براحتی مهار میشود. استقلال با ادامه این

روند در هفتههای آینده با چالش روبهرو خواهد شد.»

او ادامه داد: «مشکل استقلال این است که معلوم نیست چه کسی برای
این تیم یارگیری کرد. آیا میدانست براساس منطق فوتبالی و نیاز
فنی تیم باید یارگیری کرد؟ میخواهم بپرسم چرا یک هافبک طراح جذب
نشد اما مهاجمان زیادی را به خدمت گرفت که استقلال با چالش مواجه
شود. اگر مبنای یارگیری استقلال فوتبالی بود هیچ وقت حاشیهای که
برای ارسلان مطهری رخ داد به وجود نمیآمد یا کاوه رضایی به

تراکتور نمیرفت.»
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